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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 . évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló

10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani a z

egészségügyért viselt felelősségi körében Balog Zoltán miniszter úrho z

„Hány ápoló van Békés megyében? ”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az egészségügyi szolgáltatások nyújtásához szükséges szakmai minimumfeltételekr ől szóló

60/2003 . (X.20.) ESzCsM rendelet, különösen annak 3 . melléklete, részletes előírásokat

tartalamz arra vonatkozóan, hogy hány ápolónak kell az ellátást teljesítenie meghatározot t

ágyszám és osztálytípus mellett. Az ápolók hiánya, els ősorban a bérezésük miatt továbbra i s

probléma és olyan hírek is napvilágott láttak, amely szerint egyes kórházakba „feketén ”

dolgoztatták a munkaidejük egy részébe az alkalmazottakat . Az egészségügyi ellátórendszer

megfelelő átláthatóságához elengedhetetlen, hogy az ápolók helyzete nyilvános legyen .
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Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat :

1. Hány ápoló dolgozik kórházanként, az egészségügyi szolgáltatások nyújtásáho z

szükséges szakmai minimumfeltételekr ő l szóló 60/2003, (X.20.) ESzCsM rendelet 3 .

mellékletében meghatározott osztályok szerinti bontásban Békés megyében ?

2. Hány új ápoló kezdett dolgozni, kórházankénti bontásban, 2010 és 2018 között Békés

megyében ?

3. Hány ápoló mondott fel 2010-2018 között, kórházankénti bontásban, Békés megyében ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2018 . március

Dr. Szakács László

országgyűlési képviselő

(MSZP)

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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